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Zápis z jednání komise č. 10 

 

Datum konání: 9. 2. 2022 

Místo konání: zasedací místnost RM  

Přítomni (viz. prezenční listina): RNDr. Vlastimil Válka, Mgr. Eva Kostihová, Michal Kůřil, 

Radovan Löffler, Štěpán Němec, Miroslava Knotková 

Pozděchová, Mgr. Ivana Řezáčová 

Omluveni: Martin Mrkus, Mgr. Erik Schovanec 

Nepřítomni:  

Hosté: PaedDr. Ilona Slaninová 

Zapisovatel(ka): Mgr. Jana Jelínková 

Ověřovatel(ka): RNDr. Vlastimil Válka 

Čas jednání: 16.00 – 17.30 h 

 

Program jednání:  

 

1. Projednání žádostí o dotace z dotačního programu na podporu sportu pro rok 2022 

2. Schválení návrhu finančních příspěvků k jednotlivým žádostem 

3. Různé 

 

 

Průběh jednání 

Předseda komise RNDr. Vlastimil Válka přivítal přítomné na desátém zasedání sportovní komise, 

konstatoval, že je SK usnášeníschopná, stanovil zapisovatele (J. Jelínková) a seznámil členy SK 

s programem jednání. Vyzval členy komise k případnému doplnění předloženého programu 

a následně nechal o programu hlasovat. 

Hlasování: 7 – 0  – 0 
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1. Projednání žádostí o dotace z dotačního programu na podporu sportu pro rok 2022 

Předseda připomněl základní informace k programovým dotacím – k pokrytí žádostí v dotačním 

programu na podporu sportu pro rok 2022 byla schválena částka 2 100 000 Kč. Celkem se sešlo 

22 žádostí, některé organizace podaly více žádostí. Předseda přítomné seznámil s průběhem 

jednání hodnoticí skupiny, které se konalo dne 3. 2. 2022, okomentoval priority, k nimž je 

přihlíženo v rámci hodnoticích kritérií (využití městských sportovišť, adekvátnost rozpočtu, 

vícezdrojové financování a především počet dětí v klubu), zmínil výsledky auditní kontroly a také 

jak kluby využily finanční prostředky za rok 2021, kdy epidemiologická situace trénování ani 

pořádání závodů příliš nepřála. Poté předseda představil tabulku návrhu hodnocení žádostí. Zmínil 

rozdíl mezi požadavky žadatelů (celkem cca 5,5 mil. Kč) oproti reálným možnostem dotačního 

programu (2 100 000 Kč). Motivace byla poskytnout podporu všem žadatelům. 

Vedoucí odboru školství a kultury dodala, že sportovní kluby využívající městská sportoviště, 

byly z tohoto důvodu v příslušné kategorii kráceny na bodovém hodnocení, body naopak přidává 

počet dětských kyjovských členů. PaedDr. Slaninová také zmínila, že kvalita žádostí sportovních 

organizací je vesměs velmi dobrá.  

Následně předseda vyzval přítomné k diskusi o předloženém návrhu bodování. Do diskuse se 

zapojili M. Kůřil (otázka výše alokované částky), M. Pozděchová Knotková (otázka mzdových 

nákladů), RNDr. Válka (otázka rostoucích nákladů na energie). 

 

2. Schválení návrhu finančních příspěvků k jednotlivým žádostem 

 

Vzhledem ke skutečnosti, že všichni přítomní členové SK s předloženým materiálem souhlasili 

a přebodovat žádnou z žádostí nepožadovali, navrhl předseda SK, aby o návrhu bylo hlasováno 

jako o celku. Proti tomu se nikdo z přítomných nevyjádřil.  

 

Sportovní komise se usnesla a v programu na podporu sportu na rok 2022 podává návrh na 

přidělení částek uvedených v příloze 1 tohoto zápisu. 

Hlasování: 7 – 0  – 0 

 

3. Různé 

Vedoucí odboru školství a kultury, PaedDr. Slaninová, informovala přítomné o probíhajících 

stavebních pracích a z nich plynoucích změnách v organizaci provozu městského stadionu 

(zamýšlená výstavba garáže/dílny správců ve svahu vedle hlavní brány, ozvučení tribuny, 

fotbalového hřiště a atletického oválu, stav sportovního areálu v Boršově). 

Předseda navrhl předběžný termín dalšího jednání SK na středu 29. 6. 2022. Poté poděkoval všem 

za pozornost, účast a příspěvky do diskuse a desáté jednání sportovní komise ukončil. 
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Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

Sportovní komise se usnesla a v programu na podporu sportu na rok 2022 podává návrh na 

přidělení částek uvedených v příloze 1 tohoto zápisu. 

Hlasování: 7 – 0  – 0 

 

 

Přílohy:  

1 Program na podporu sportu – návrh SK 

 

Zapsala: Mgr. Jana Jelínková 

 

Ověřil: RNDr. Vlastimil Válka 


